

PRESS KIT 2026 | KIT PRESSE 2026

IMPACT EUROPEAN

Média indépendant • Independent media

Fondé en octobre 2013, IMPACT EUROPEAN est un média indépendant à vocation française, européenne et internationale. Sa rédaction couvre l'actualité, la société, la culture, la mode, les événements institutionnels et internationaux, avec une production associant journalisme, photographie et vidéo.

Founded in October 2013, IMPACT EUROPEAN is an independent media outlet with French, European and international reach. Its newsroom covers news, society, culture, fashion, institutional and international events through journalism, photography and video.

Identité / Identity

IMPACT EUROPEAN développe plusieurs éditions numériques complémentaires en français et en anglais. Chaque édition conserve son propre traitement éditorial, ses angles, sa hiérarchie de l'information et ses contenus.

IMPACT EUROPEAN develops complementary digital editions in French and English. Each edition retains its own editorial treatment, angles, news hierarchy and content.

Nos éditions / Our editions

IMPACT EUROPEAN — France

impacteuropean.fr

IMPACT EUROPEAN — European Edition

impact-european.eu

IMPACT EUROPEAN — International / English Edition

impact-european.com

France • Europe • International

Audience documentée / Documented audience

Les données ci-dessous correspondent aux chiffres communiqués pour les éditions France et European Edition. Aucun chiffre d'audience n'est publié pour l'édition internationale anglophone.

The figures below correspond to the audience data supplied for the France and European editions. No audience figure is published for the international English-language edition.

Édition / Edition	Période / Period	Audience
France	1 jan. - 27 août 2026	1,47 M visiteurs 3,581 M vues
European Edition	2025	6,353 M visites
European Edition	1 jan. - 27 août 2026	1,912 M visites

Couverture éditoriale / Editorial coverage

Actualité française, européenne et internationale ; société ; culture ; mode ; institutions ; événements ; géopolitique ; interviews ; reportages de terrain ; photographie de presse et vidéo.

French, European and international news; society; culture; fashion; institutions; events; geopolitics; interviews; field reporting; press photography and video.

Une rédaction de terrain / A field newsroom

La rédaction intervient directement sur les événements et adapte ses formats aux conditions de couverture. IMPACT EUROPEAN peut assurer une production éditoriale et visuelle combinant texte, photographie et vidéo.

The newsroom reports directly from events and adapts its formats to reporting conditions. IMPACT EUROPEAN can provide editorial and visual coverage combining text, photography and video.

Relations presse / Press relations

IMPACT EUROPEAN peut solliciter des accréditations pour ses journalistes, photojournalistes, photographes et reporters. Institutions, organisateurs, services de presse, agences, entreprises, associations et partenaires peuvent contacter directement la rédaction.

IMPACT EUROPEAN may request accreditations for its journalists, photojournalists, photographers and reporters. Institutions, organizers, press offices, agencies, companies, associations and partners may contact the newsroom directly.

Réseau professionnel international / International professional network

IMPACT EUROPEAN s'inscrit dans un environnement professionnel international à travers World Press Agency (WPA) — WPA News Wire Network.

WPA News Wire Network s'appuie sur une expérience internationale dans la préparation et la transmission de contenus — textes, photographies et vidéos — destinés aux médias imprimés, numériques et audiovisuels, au sein d'un réseau de professionnels des médias présent sur six continents.

Les cartes professionnelles de presse utilisées par les membres concernés de l'équipe IMPACT EUROPEAN sont délivrées par WPA Agency. Cette dimension internationale accompagne l'activité d'IMPACT EUROPEAN tout en préservant son identité, son organisation et son indépendance éditoriale.

IMPACT EUROPEAN operates within an international professional environment through World Press Agency (WPA) — WPA News Wire Network.

WPA News Wire Network draws on international experience in packaging and transmitting text, photography and video to print, online and broadcast media, within a network of media professionals spanning six continents.

Professional press cards used by the relevant members of the IMPACT EUROPEAN team are issued by WPA Agency. This international dimension supports IMPACT EUROPEAN's activities while preserving its identity, organization and editorial independence.

Direction / Management

Véronique YANG

Présidente de l'association • Directrice du journal
President of the association • Director of the publication

Gabriel MIHAI

Rédacteur en chef • Journaliste / reporter / vidéo
Editor-in-chief • Journalist / reporter / video

Équipe presse et image / Press & visual team

Bernard MENIGAULT

Photographe / Photographer

Pierre ROIGT

Photographe / Photographer

Roland SEREMES

Photojournaliste / Photojournalist

Alain MONTSEGUR

Photojournaliste — Toulouse / Photojournalist — Toulouse

Gérard CROSSAY

Photojournaliste / Photojournalist

Emilie MOMESSO

Stagiaire photographe / Photography intern

Contacts presse / Press contacts

Pour toute demande professionnelle : information presse, invitation, accréditation, interview, reportage, photographie, vidéo ou proposition de collaboration éditoriale.

For professional enquiries: press information, invitations, accreditation, interviews, reporting, photography, video or editorial collaboration proposals.

Rédaction IMPACT EUROPEAN / IMPACT EUROPEAN Newsroom

redaction@impacteuropean.fr

Véronique YANG

Directrice du journal / Director
+33 6 09 45 05 39

Gabriel MIHAI

Rédacteur en chef / Editor-in-chief
+33 6 35 79 33 29

Sites officiels / Official websites

France — impacteuropean.fr

European Edition — impact-european.eu

International / English — impact-european.com

Ce Kit Presse est un document institutionnel général. Les publications, reportages et archives éditoriales sont consultables directement sur les différentes éditions d'IMPACT EUROPEAN.

This Press Kit is a general institutional document. Publications, reports and editorial archives can be consulted directly on the different IMPACT EUROPEAN editions.

© 2026 IMPACT EUROPEAN — Press Kit / Kit Presse